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Abstract (en)
The turbine (1) has a housing (39) provided with a feedthrough (20) for feeding an external cooling agent (21), and a rotor (5) that is partly formed in
a hollow shape. The rotor includes a supply line (23) for feeding the external cooling agent into a hollow space (22) of the rotor via rotor cooling lines
(24). The supply line is arranged adjacent to a balance piston (4). The rotor includes rotor blades allowing the flow of the cooling agent. The rotor
blades are cooled by film cooling.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Dampfturbine, umfassend ein Gehäuse (2, 3, 39) und einen Rotor (5), wobei die Dampfturbine derart ausgeführt wird,
dass ein externes Kühlmedium (21) in die Dampfturbine durch das Gehäuse (2, 3, 39) in einen Hohlraum (22) des Rotors (5) zugeführt wird, wobei
das Kühlmedium (21) thermisch belastete Stellen des Rotors (5) kühlt und anschließend mit der Hauptströmung vermischbar ist.
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